

肖像授權同意書

Portrait Licensing Consent

本人_____同意並授權_____於中華民國 115 年 7 月 4 日至 31 日辦理之「**2026 年海外青年英語服務營**」拍攝、修飾本人之肖像，並同意拍攝之照片與錄製之影片供僑務委員會依中華民國著作權法之攝影著作與視聽著作規定之著作財產權全部種類使用。

I _____ agree and authorize _____ to photograph and modify my portrait at the “**English Teaching Volunteer Service Program for Overseas Youth 2026**” held from July 4 to 31, 2026, and agree to use of the photos and video recording by the Overseas Community Affairs Council in accordance with the regulations of the Copyright Act of the Republic of China (TAIWAN) on photographic works and audio-visual works for all types of copyrights.

立同意書人 Person giving consent : _____

核錄序號 Verification serial number : _____

身分證統一編號(護照號碼)ID Number(passport number) : _____

是否已年滿 18 歲? Already 18 years of age? ☐是Yes ☐否(續填以下欄位)No (must fill in the column below)

法定代理人 Legal representative : _____ ; 關係 Relationship : _____

身分證統一編號(護照號碼)ID Number(passport number) : _____

(若立同意書人未滿 18 歲，須另由法定代理人簽名)

(If the person giving consent is under 18 years of age the legal representative must also sign)

中 華 民 國 年 月 日